
            MESTO BREZNO – KOMISIA PRE VEREJNÝ PORIADOK 

              Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 04/2025 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa 22.05. 2025  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Viliam Hláčik, mjr. Mgr. Matej Spišiak, Beáta Ďurindová, Igor Muco, 

Július Obernauer, Ing. Jozef Brveník  

 

Sekretár komisie:  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Ospravedlnený:     

 

Neprítomný/neospravedlnený:  

  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Žiadosť p. Olajecovej vo veci nahliadnutia do spisu a umožnenia si zhotovenia kópie 

zo spisu  

4. Rôzne  

5. Záver 

 

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

4/2025 - 22 23.05. 2025 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, ktorých 

oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia komisie sú splnené.  
 

Bod č. 3/ 
Žiadosť p. Olajecovej vo veci nahliadnutia do spisu a umožnenia si zhotovenia kópie zo 

spisu  

P. Olajecová komunikovala s komisiou prostredníctvom mailov, kde dňa 29.04. 2025 žiadala 

o nahliadnutie do spisu a umožnenia si zhotoviť fotodokumentáciu situácie skutočného 

zamerania – situačného plánu. 

P. Olajecovej bola mailom dňa 19.05. 2025 zaslaná pozvánka, na ktorú sa nedostavila. 

 

Bod č. 4/ 
Rôzne 

▪ P. Duhan, predseda komisie informoval komisiu o zamietnutej požiadavke z ODI 

Brezno, v ktorej bolo navrhnuté trvalé dopravné značenie „zníženie najvyššej 

dovolenej rýchlosti na 40 km/hod.“ v úseku časti mesta Bujakovo. Návrh bol 

predložený z  dôvodu zvýšenej premávky, úzkej cesty bez chodníka, v blízkosti sa 

nachádza autobusová zastávka, pričom dochádza k častým nebezpečným situáciám 

a k ohrozeniu bezpečnosti chodcov. Komisia sa nebezpečnou situáciou opakovane 

zaoberala naposledy dňa 22.08. 2024, kde prijala uznesenie č. 14/2024, ktoré nebolo 

splnené.  

▪ Mgr. Spišiak, člen komisie sa bude vecou zaoberať a zistí dôvody zamietnutia. K veci 

dodal, že pripravovaná novela zákona o obecnej polícii, ktorá bude predložená 

rezortom vnútra v mesiaci august 2025 umožní mestskej polícii kontrolu dodržiavania 

maximálnej povoľnej rýchlosti a bude oprávnená vydávať sankcie, ktoré budú 

príjmom miestnej samosprávy. 

▪ Ďalej uviedol, že v rámci rozšírenia kamerového systému by sa malo myslieť pri 

umiestňovaní kamier na takéto úseky. Čo sa týka PZ SR v rámci hliadkovej činnosti 

policajti preventívne vykonávajú kontrolu vodičov na návykové a psychotropné látky. 

 

▪ Komisia upozorňuje na vznikajúce nebezpečné dopravné situácie v križovatkách a na 

prechodoch, kde je obmedzený výhľad vodičov pre nepokosenú trávu. Komisia 

navrhuje v úseku 5 m od križovatky vykonávať pravidelnú údržbu – kosenie trávy.  

▪ Komisia navrhuje v rámci rozšírenia kamerového systému osadiť kamery do 

vnútroblokov z dôvodu monitorovania kontajnerových stojísk na komunálny odpad, 

ktoré často násilne poškodzujú a vypáčujú rómsky spoluobčania. Komisia pre 

zabránenie poškodzovaniu zámkov navrhuje viac zapustiť do vnútra čip (napr. ako 

obec Valaská) alebo navariť širšiu pásovinu tak, aby nebolo možné vypáčiť zámok.  

 

▪ Komisia dlhodobo poukazuje na nedostatok odpadových košov na celom území mesta. 

Koše boli z ulíc odobraté z dôvodu výmeny za nové, ale do dnešného dňa sa to 

neuskutočnilo.  
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▪ Komisia upozorňuje na nesplnené uznesenie č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 vo veci 

nesprávneho umiestnenia/otočenia zrkadla na križovatke Cesta osloboditeľov 

a Hlbokej ulice a vo veci kontajnerové stojiska na komunálny odpad.  

Situácia je taká, že zrkadlo už 3 roky neplní pre vodičov prichádzajúcich z ul. Cesta 

osloboditeľov a z Hlbokej ul. žiaden účel a dennodenne dochádza k dopravným 

a bezpečnostným kolíziám.  

Situácia riešenia odpadu sa nezlepšila. Stojisko kapacitne naďalej nevyhovuje a zlá 

konštrukcia stojiska s neuzatvárateľnými pokazenými dverami neplní účel, pretože 

odpad je rozhádzaný a rozfúkaný v okolí stojiska a na priľahlých pozemkoch. 

Dohodnutý celoročný zvoz odpadu v jednej časti Hlbokej ul. sa nevykonáva v zimnom 

období. 

 

Bod č. 5/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 17:00 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Erik Duhan                                  PhDr. Katarína Zaňáková          

predseda komisie                                                                   sekretár komisie 
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